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Zápisnica 

Zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 4, ktoré sa konalo  

dňa 06. júna 2019 
 

Prítomní:        

Stanislav Kubaský  - starosta obce 

Mgr. Henrich Barilla  

Marián Cvaniga 

Miroslav Čuba 

Ing. Ján Fridman 

Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková 

Martin Mišianik 

Zamestnanci: 

 Ing. Katarína Handzušová  -  správa daní a poplatkov 

 Ing. Anna Vilimová          -   zapisovateľka 

 Martina Štrbková               -   kultúrny pracovník 

 Ing. Anna Sedláková         -  ekonóm obce 

Hlavná kontrolórka obce: Mgr. Alena Zajacová. 

 

Písomne sa ospravedlnil poslanec Matúš Cvaniga. 

 

Ďalej boli prítomní občania z obce podľa priloženej prezenčnej listiny. 

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie. 

3.  Správa hlavnej kontrolórky o vykonaných kontrolách. 

4. Plán kontrol hlavného kontrolóra obce Šuňava na 2. polrok 2019. 

5. Program odpadového hospodárstva obce Šuňava na roky 2016-2020.  

6. Doplnenie detského ihriska materskej škôlky o hraciu zostavu.  

7. Rozšírenie kapacity materskej školy.  

8. Rozšírenie časti vodovodnej siete na ul. Lúčna a Tatranská. 

9. Vnútorná smernica č. 1. 

10. Zmena projektu „Prestavba hasičskej zbrojnice“ pred dokončením. 

11. Žiadosť p. Milana Hudáča o čiastkovú zmenu Územného plánu obce Šuňava.  

12. Rozpočtové opatrenie č. 1/2019.  

13. Záverečný účet obce Šuňava a Ročná účtovná závierka obce za rok 2018. 

a) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k Záverečnému účtu obce za rok 2018, 

b) Správa audítora k Ročnej účtovnej závierke obce za rok 2018. 

14. Majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov pod miestnou komunikáciou ul. Lúčna. 

15. Interpelácie poslancov. 

16. Rôzne. 

17. Diskusia. 

18. Záver 
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Úvod 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo podľa harmonogramu rokovaní OZ. 

Prítomní boli poslanci obecného zastupiteľstva podľa prezenčnej listiny, starosta obce, 

hlavná kontrolórka, niektorí pracovníci obecného úradu a občania z obce. Písomne sa 

ospravedlnil poslanec Matúš Cvaniga. 

Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadacej miestnosti obecného úradu. Otvoril ho 

starosta obce Stanislav Kubaský.  

BOD č. 1 

 

V úvode všetkých prítomných privítal starosta obce Stanislav Kubaský. Predniesol 

návrh programu rokovania OZ. Poslancom boli doručené materiály na rokovanie spolu 

s pozvánkou. Taktiež poslancom bola doručená ešte dodatočne pozvánka s doplneným bodom 

programu o Vnútornú smernicu č. 1.  Starosta v tomto bode doplnil, že v bode „Rôzne“ bude 

OZ prerokovávať  rozdelenie dotácii a žiadosť ÚO DPO SR Poprad o príspevok na slávnostnú 

hasičskú zástavu. Poslanci k prednesenému návrhu programu nemali doplňujúce návrhy 

a s uvedeným programom súhlasili. 

BOD č. 2 Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Po privítaní starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia Ing. Annu Vilimovú 

a overovateľov zápisnice Mariána Cvanigu a Ing. Máriu Ilenčíkovú. Poslanci následne 

hlasovali za návrhovú komisiu v zložení Mgr. Henrich Barilla a Ján Gorka. 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

určenie 

a) zapisovateľa OZ: Ing. Anna Vilimová 

b) overovateľov zápisnice: Marián Cvaniga, Ing. Mária Ilenčíková  

B: volí 

návrhovú komisie v zložení: Mgr. Henrich Barilla, Ján Gorka                               

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 39/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 3 Správa hlavnej kontrolórky obce o vykonaných kontrolách.  

 

V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce Mgr. Alena Zajacová. Predniesla 

svoju správu z vykonaných kontrol. Hovorila o kontrole plnenia uznesení zo zasadania OZ č. 

3 č. 20-38/2019. Taktiež hovorila o kontrole na úseku daní a poplatkov a kontrole 

hospodárenia, dodržiavania zákona o rozpočtových pravidlách a vedenia účtovníctva na 

obecnom úrade. Taktiež uskutočnila kontrolu spracovania ročnej účtovnej závierky za rok 

2018 na obecnom úrade a OTV Šuňava a iné. Celú správu dostali poslanci spolu s materiálmi 

na zasadanie.   
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Po jej vystúpení nasledovala rozprava k uvedenému bodu. V rozprave neboli 

príspevky a preto poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

Správu hlavnej kontrolórky obce Šuňava o vykonaných kontrolách.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 40/2019                               

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum :  nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 40/2019 bolo schválené. 

BOD č. 4 Plán kontrol hlavného kontrolóra obce Šuňava na druhý polrok 2019 

 

V tomto bode pokračovala hlavná kontrolórka a poslancom predniesla plán svojej 

kontrolnej činnosti na druhý polrok 2019. Plán poslancom bol doručený spolu s materiálmi. 

V rozprave k danému plánu neboli príspevky a preto poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

Plán kontrol hlavného kontrolóra obce Šuňava na druhý polrok 2019 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 41/2019                          

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č.41/2019 bolo schválené. 

BOD č. 5 Program odpadového hospodárstva obce Šuňava na roky 2016-2020 

 

 V tomto bode sa poslanci venovali  dokumentu „Program odpadového hospodárstva 

obce Šuňava na roky 2016-2020“. V tomto bode predniesla dôvodovú správu pracovníčka 

obce Ing. Katarína Handzušová. Taktiež vo svojej správe spomenula aj stanovisko Okresného 

úradu Poprad, odbor starostlivosti o životné prostredie k posúdeniu tohto Programu 

odpadového hospodárstva. V rozprave mala formálnu pripomienku Ing. M. Ilenčíková, ktorá 

upozornila na preklep v dokumente na str. 13. Ďalšie pripomienky v rozprave neboli 

a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Program odpadového hospodárstva obce Šuňava na roky 2016-2020 

B: schvaľuje 
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Program odpadového hospodárstva obce Šuňava na roky 2016-2020 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 42/2019                       

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 42/2019 bolo schválené. 

BOD č. 6 Doplnenie detského ihriska materskej škôlky o hraciu zostavu 

 

 V tomto bode poslancom predniesol starosta obce návrh na doplnenie detského ihriska 

materskej škôlky o hraciu zostavu. Po prieskume trhu vyberie cenovo tú najnižšiu hraciu 

zostavu ale tak, aby vyhovovala požiadavke aj zo strany učiteliek a riaditeľky. Umiestnenie 

tejto zostavy bude v dolnej časti školskej záhrady, pri potoku. Hlavnou súčasťou tejto zostavy 

majú byť šmýkačky. Podľa prieskumu by celá zostava mala stáť aj s prácou cca. 5 900,-- eur 

(aj s DPH). 

Rozprava: 

V rozprave vystúpila poslankyňa Ing. M. Ilenčíková, ktorá reagovala na tento bod 

v súvislosti aj s nasledujúcim bodom (Rozšírenie kapacity MŠ), že či by obec nemohla 

rokovať s cirkvou o odkúpenie tejto budovy, nakoľko škôlka stále nie je majetkom obce. A do 

tejto stavby sa preinvestovalo dosť financií?! Poslankyňa poznamenala, že vôbec nie je proti 

rekonštrukcii škôlky a rozšíreniu hracej zóny pre deti. Starosta na to reagoval, že toto nemá 

žiadny súvis s týmto bodom. Hracia zostava bude osadená na pätkách a bude ju možné 

kedykoľvek odmontovať a premiestniť. Poznamenal, že obec už nie raz rokovala s cirkvou, 

no stále s rovnakým výsledkom. Cirkev túto budovu nechce predať. Pravdepodobne to súvisí 

aj s neistým postavením cirkvi v štáte. Ďalej hovoril o pláne v minulosti, kedy sa uvažovalo, 

aby škôlka bola súčasťou základnej školy, no eurofondy na tento projekt škola nezískala  

a z vlastných prostriedkov by obec nezvládla postaviť novú škôlku. Ďalej je potrebné brať do 

úvahy fakt, že ak by aj cirkev pristala na odpredaj, ťažko odhadnúť koľko by si za uvedenú 

budovu zapýtala. Obec by určite neutiahla aj zakúpenie budovy aj rozsiahlu rekonštrukciu. 

Nasledujúci bod - zámer obce rozšíriť kapacitu materskej školy súvisí aj s prichádzajúcimi 

legislatívnymi zmenami, kedy sa bude meniť hranica veku povinnej školskej dochádzky 

a obec nemôže „zaspať“. Pretože aj keď teraz OZ schváli tento zámer, jej realizácia nebude zo 

dňa na deň. Pri ideálnych podmienkach to by mohlo byť tak za 1,5 roka. Ďalšie pripomienky 

v rozprave k tomuto bodu neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

a) doplnenie detského ihriska materskej škôlky o hraciu zostavu podľa predloženého 

návrhu, 

b) finančné prostriedky vo výške 6000,-- eur                             

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 
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Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 43/2019 bolo schválené. 

BOD č. 7 Rozšírenie kapacity materskej školy 

 

 V tomto bode vystúpil znovu starosta obce Stanislav Kubaský. Okrajovo sa tento bod 

načrtol už v rozprave predchádzajúceho bodu. Starosta hovoril poslancom o zlom stave „starej 

časti“ budovy materskej škôlky. V súčasnosti sa tieto priestory využívajú ako sklad. Časť 

budovy sa priam „oddeľuje“ od hlavnej budovy, nakoľko sa jedná o prístavbu, ktorá má 

v sebe veľkú prasklinu. Do budovy zateká a je potrebné ju aj tak opraviť, aby sa skrz ňu 

nepoškodila aj hlavná budova. Zámer je taký, že dolná – stará časť by sa zbúrala a postavila 

by sa celá od základov. Pribudla by tak jedna ďalšia trieda, sociálne zariadenie a spálňa. 

Starosta už rokoval aj s farským úradom, ktorý poslal súhlasné stanovisko na uvedený zámer. 

Samozrejme, že táto rekonštrukcia bude odpočítaná od nájmu. Po pristavení bude uvedená 

časť budovy obecná. Tento zámer starosta argumentoval aj blížiacimi sa zmenami v školskej 

legislatíve, a taktiež by sa tak vyhovelo všetkým žiadostiam o umiestnenie detí do miestnej 

materskej školy. Starosta opäť zdôraznil to, že obec potrebuje ďalšie priestory pre materskú 

škôlku, na výstavbu novej finančné prostriedky nemá a výzvy z fondov EÚ sú len pre obce 

s marginálnymi skupinami. Terajšie priestory materskej školy, ktoré sa nevyužívajú sú 

v dezolátnom stave a narúšajú vzhľad celej budovy MŠ. Okrem toho je narušená aj ich 

statika. Preto je najvhodné ich opraviť a využiť na rozšírenie kapacity materskej školy.  

 V rozprave k tomuto bodu reagovala poslankyňa Ing. M. Ilenčíková, ktorá hovorila, že 

či nie je potrebné preformulovať uznesenie nakoľko z tohto terajšieho návrhu je to akoby 

rekonštrukcia bola úplne odsúhlasená. Starosta hovoril, že z uznesenia vyplýva to, že obec 

plánuje rekonštruovať. Najprv obec zadá vypracovať projektový zámer (dokumentáciu) 

s predpokladaným rozpočtom, ktorý pôjde znova na prerokovanie obecným zastupiteľstvom 

a OZ rozhodne o samotnej rekonštrukcii. Samozrejme obec počíta, že veľa práce urobí 

svojpomocne svojimi pracovníkmi, poprípade dobrovoľníkmi. Starosta navrhol, že do 

uznesenia sa môže doplniť práve to, že on má zabezpečiť projektovú dokumentáciu (zámer) 

s rozpočtom. Ďalšie príspevky k uvedenému bodu programu neboli a tak poslanci hlasovali za 

návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Rozšírenie kapacity materskej školy 

B: schvaľuje 

Investičný zámer „Rozšírenie kapacity materskej školy“  

C: žiada 

Starostu obce zabezpečiť projektovú dokumentáciu s celkovým rozpočtom v závislosti na 

stanovisku Farského úradu.                               

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 44/2019 bolo schválené. 
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BOD č. 8 Rozšírenie časti vodovodnej siete na ul. Lúčna a Tatranská 

 

 V tomto bode programu opäť vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Poslanom 

predniesol stanovisko PVPS Poprad, a.s., ktoré zaslala iba nedávno. V liste uvádza, že takúto 

investíciu musí schváliť predstavenstvo. Najbližšie zasadanie bude mať až v júli. Starosta 

verí, že spoločnej investícií (obec a spoločnosť) predstavenstvo vyhovie, pretože výstavba 

vodovodu na vlastné náklady je finančne vysoko náročná a navyše je tu problém 

nevysporiadaných pozemkov v mieste stavby. Snahou obce je, aby sa s výstavbou začalo čo 

najskôr. V rozprave poslanci hovorili, že či by súčasne s výstavbou vodovodu nebolo vhodné 

urobiť aj kanalizáciu. Starosta hovoril, že to by nebolo možné. Jednak obec na výstavbu 

rozšírenia kanalizačnej siete z vlastných prostriedkov nemá (1 m kanalizácie stojí cca. od 300 

– 600 eur) a kanalizácia aj tak nemôže ísť v tom istom výkope ako je vodovod. Obec počíta, 

že rozšírenie kanalizácie bude možné jedine cez Envirofond. No predtým je ešte potrebné 

rozšíriť aj kapacitu ČOV. V rozprave sa rozbehla vážna diskusia ohľadom toho, že tam stoja 

domy, ktoré nemajú vodu a kanalizáciu. Starosta hovoril, že je to dosť závažná téma a obci sa 

to vracia, že v uvedených prípadoch, kedy tam nie je voda ani kanalizácia nemala byť 

povolená výstavba. Ale vyšlo sa stavebníkom v ústrety, stavby sa povoľovali s vlastným 

zdrojom vody a s vlastnou čističkou.   Ďalšie príspevky v rozprave neboli a poslanci hlasovali 

za uznesenie: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

berie na vedomie 

informáciu o pripravovanej výstavbe vodovodu na ul. Lúčna a Tatranská v spolupráci s PVPS 

Poprad, a.s.                           

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 45/2019 bolo schválené. 

BOD č. 9 Vnútorná smernica č. 1 

 

 V tomto bode sa poslanci venovali Vnútornej smernici č. 1/2019. Smernica bola 

vydaná v roku 2017, no vydanie novej reaguje na zmenu zákona o verejnom obstarávaní. 

V smernici sa zmena dotkne predovšetkým zmeny limitov pre zákazky s nízkymi hodnotami. 

Smernicu pre obec vypracovala odborne spôsobilá osoba.  

Príspevky v rozprave k uvedenému bodu neboli a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Vnútornú smernicu č. 1 

B: schvaľuje 

Vnútornú smernicu č. 1/2019 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 46/2019 

C: ruší 

Vnútornú smernicu č. 1/2017 schválenú Uznesením č. 229/2017.    
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Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 46/2019 bolo schválené. 

BOD č. 10 Zmena projektu „Prestavba hasičskej zbrojnice“ pred dokončením 

 

V tomto bode pokračoval starosta obce Stanislav Kubaský a dal slovo predsedovi 

DHZ Šuňava Ing. Jánovi Fridmanovi. Ten poslancov informoval o prácach na rekonštrukcii 

a prestavbe hasičskej zbrojnice v nižnej časti obce. Najprv sa vypratali priestory budovy, 

následne sa začalo s prácami na zhadzovaní strechy. Všetky tieto práce vykonali dobrovoľníci 

z radov hasičov. Všetko má zdokumentované, doteraz je na prestavbe odpracovaných 900 

hodín. Pri odkrývaní strechy a stropu boli zistené viaceré skutočnosti, predovšetkým zlý stav 

krovu a dosiek. Drevo je napadnuté červotočom a zhnité. Preto sa musia urobiť také práce, 

ktoré toto odstránia. Po konzultácii aj s výborom DHZ Šuňava a projektantom sa uskutočnia 

zmeny spočívajúce: stropná doska sa upraví do roviny, doriešenie schodov – umiestnenie, 

podmurovanie podkrovia o 50 cm, okná z južnej strany v novej časti garáže zväčšiť na výšku, 

okno z južnej strany v strednej časti garáže demontovať, vytvoriť prechod do novej časti 

garáže dvere + okno. 

V rozprave k tomuto bodu sa poslanci zaujímali, aký to bude mať dopad na rozpočet. 

Tu reagovali aj starosta obce aj predseda DHZ Šuňava. Obaja hovorili, že veľa práce vykonali 

hasiči dobrovoľne a tým sa ušetrili nemalé peniaze. Drevo hasiči vybavili darom od 

urbárskych spoločností takže navyše by to nemalo postihnúť rozpočet. Ďalšie pripomienky už 

neboli a  poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

zmenu projektu „Prestavba hasičskej zbrojnice“ pred dokončením a to nasledovne: 

- stropná doska sa upraví do roviny, doriešenie schodov – umiestnenie, podmurovanie 

podkrovia o 50 cm, okná z južnej strany v novej časti garáže zväčšiť na výšku, okno 

z južnej strany v strednej časti garáže demontovať, vytvoriť prechod do novej časti 

garáže dvere + okno                            

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov  OZ  

Uznesenie č. 47/2019 bolo schválené. 
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BOD č. 11 Žiadosť p. Milana Hudáča o čiastkovú zmenu Územného plánu obce Šuňava 

 

 V tomto bode sa poslanci venovali žiadosti p. Milana Hudáča o čiastkovú zmenu 

Územného plánu obce Šuňava. Táto čiastková zmena sa týka zámeru p. Hudáča o výstavbu 

bytového domu na ul. Mieru. Stavba má podľa žiadosti stáť na parc. č. 645, 650/1, 650/3 k.ú. 

Nižná Šuňava. Bytový dom má mať tri nadzemné podlažia a podkrovie, podpivničený s max. 

15 bytmi. Bytový dom má mať aj doplnkovú občiansku vybavenosť – kaviareň, wellnes 

a pod. V suteréne by mali byť garážové státia. Súčasťou projektu má byť spevnenie plochy 

pre príjazd a parkovanie vozidiel.  

Rozprava: 

Poslanci v rozprave hovorili, že z uvedenej žiadosti je ťažké posúdiť tento projekt. 

A taktiež ani p. Hudáč nebol prítomný na zasadaní, aby priamo zodpovedal na otázky 

a nejasnosti. V prílohe nebola priložená žiadna vizualizácia a umiestnenie stavby na 

pozemkoch. Starosta obce dal výnimočne slovo v rozprave aj prítomným občanom, ktorí 

bývajú v bezprostrednej blízkosti uvedených pozemkov. P. Steinerová povedala, že p. Hudáč 

nebol za nimi ako za dotknutými susedmi ohľadom tohto projektového zámeru. Nevie si 

predstaviť napojenie na kanalizáciu, nakoľko keď oni stavali, tak práve p. Hudáč s rodinou 

neprispeli a ani nesúhlasili s prispením na kanalizačnú prípojku. Nehovoriac o iných 

súvislostiach, týkajúcich sa s týmto projektom (výška budovy, okná a pod.). 

Poslanci uvažovali, či je vôbec v uvedenej lokalite možné postaviť takúto budovu, nakoľko 

ide o oblasť s rodinnými domami. Taktiež starosta hovoril, že financovanie čiastkovej zmeny 

Územného plánu bude financovať žiadateľ. Poslanci navrhujú, aby pán Hudáč svoju žiadosť 

doplnil o vizualizáciu projektu so situačným nákresom umiestnenia stavby na pozemku a 

v uvedenej lokalite. Ďalšie príspevky v rozprave neboli a tak poslanci hlasovali za návrh: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

žiadosť p. Milana Hudáča o čiastkovú zmenu Územného plánu obce Šuňava, ktorá pozostáva 

zo zmeny plochy pozemkov rodinných domov na plochu bytového domu s občianskou 

vybavenosťou na parc. č. 645, 650/1, 650/3 k.ú. Nižná Šuňava 

B: vyzýva 

p. Hudáča o doplnenie žiadosti o grafický návrh svojho projektu bytového domu aj s 

 umiestnením danej stavby na pozemku. 

        Termín: do 26.08.2019                   

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 48/2019 bolo schválené. 
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BOD č. 12 Rozpočtové opatrenie č. 1/2019 

 

V tomto bode sa poslanci venovali návrhu Rozpočtového opatrenia č. 1/2019, ktoré 

predniesla ekonómka obce Ing. Anna Sedláková. Návrh opatrenia zahŕňa predovšetkým 

zmeny v rozpočtovej položke školstva; originálne a prenesené kompetencie. 

[€] Schválený rozpočet Rozp. opatrenie 1 Spolu 

Príjmy 1 243 600 72 943 1 316 543 

Výdavky 1 213 600 84 543  1 298 143 

 

Poslanci, po krátkej rozprave k uvedenému bodu návrhu Rozpočtového opatrenia č. 

1/2019, hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

schvaľuje 

Rozpočtové opatrenie č. 1/2019  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 49/2019 

 

[€] Schválený rozpočet Rozp. opatrenie 1 Spolu 

Príjmy 1 243 600 72 943 1 316 543 

Výdavky 1 213 600 84 543  1 298 143 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 49/2019 bolo schválené. 

BOD č. 13 Záverečný účet obce Šuňava a Ročná účtovná závierka obce za rok 2019 

 

K tomuto bodu pokračovala ekonómka obce Ing. Sedláková. Najprv prečítala 

stanovisko audítora k overeniu ročnej účtovnej závierky obce. Potom predniesla návrh 

Záverečného účtu obce Šuňava za rok 2018. Tento návrh poslanci dostali pri materiáloch na 

OZ.  

Rozpočet obce ja základným nástrojom finančného hospodárenia obce. Obec zostavila 

rozpočet podľa ustanovenia §10 odsek 7) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. 

Rozpočet na rok 2018 bol zostavený ako prebytkový. Bežný rozpočet bol prebytkový 

a kapitálový schodkový. Rozpočet bol schválený dňa 07.12.2017 uznesením č. 258. Počas 

roka bol upravený štyri krát. Príjmy celkom boli 1 188 150,-- eur, po poslednej zmene boli 

príjmy 1 444 744 eur. Rozpočtované výdavky boli vo výške 1 138 150 eur a výdavky po 

poslednej zmene boli 1 394 984 eur. Plnenie rozpočtu počas roka bolo nasledovné: 

Príjmy boli schválené vo výške 1 444 744 eur, skutočnosť  1 520 838,15 eur ( v tom 

boli bežné príjmy - daňové príjmy,  nedaňové príjmy,  iné nedaňové príjmy, prijaté granty 

a transfery a kapitálové príjmy). 

Výdavky boli rozpočtované vo výške 1 394 984 eur, skutočnosť čerpania 1 385 975,51 

eur (tie zahŕňali bežné výdavky, kapitálové výdavky, výdavkové finančné operácie, výdavky 
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rozpočtových organizácií s právnou subjektivitou). Hospodárením počas roka vznikol 

prebytok rozpočtu, ktorý sa zahŕňa do tvorby rezervného fondu vo výške 94 335,02 eur. 

O použití rezervného fondu rozhoduje obecné zastupiteľstvo. Obec ďalej vytvára aj peňažný 

fond v zmysle ustanovenia §15 zákona č. 583/2004 Z.z. v z.n.p.  

Súčasťou záverečného účtu obce Šuňava je aj bilancia aktív a pasív k 31.12.2018, 

prehľad o stave a vývoji dlhu k 31.12.2018, prehľad o poskytnutých dotáciách právnickým 

osobám a fyzickým osobám – podnikateľom podľa §7 ods. 4 zákona č. 583/2004 Z.z. 

a finančné usporiadanie vzťahov voči právnickým osobám, štátnemu rozpočtu, štátnym 

fondom, rozpočtom iných obcí a rozpočtom VÚC. 

Návrh Záverečného účtu obce Šuňava za rok 2018 bol vyvesený na úradnej tabuli 

20.05.2019 a na web stránke obce.  

Po prednesení návrhu záverečného účtu predniesla svoje stanovisko k záverečnému 

účtu hlavná kontrolórka obce Mgr. Alena Zajacová. Stanovisko bolo vypracované v súlade so 

zákonom o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov. V stanovisku sa uvádza, že obec 

Šuňava hospodárila v roku 2018 podľa schváleného rozpočtu obce na rok 2018.  Obec Šuňava 

splnila povinnosť vyplývajúcu z §16 ods. 3 zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení neskorších zákonov v znení neskorších 

predpisov, podľa ktorej je obec povinná dať si overiť účtovnú uzávierku podľa osobitného 

predpisu nezávislým audítorom. Predložený návrh záverečného účtu obsahuje povinné 

náležitosti v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy. Záverečný účet 

prezentuje výsledky rozpočtového hospodárenia za rok 2018 a sú v ňom prehľadne 

a konkrétne dokumentované dosiahnuté hospodárske výsledky. Poskytuje informácie 

o zdrojoch financovania obce a tiež o finančnom plnení príjmov a výdavkov, spôsobe ich 

tvorby, ako aj účely použitia. V závere svojho stanoviska kontrolórka odporúča obecnému 

zastupiteľstvu záverečný účet za rok 2018 a ročnú účtovnú závierku hospodárenia obce za rok 

2018 schváliť bez výhrad.  

Rozprava k tomuto bodu:  

V rozprave poslanci upozornili na preklepovú chybu v návrhu rozpočtu na str. 3. Ďalej 

sa informovali, ako sa volá audítor, ktorý vykonal audit – p. Fianta. Ďalšie pripomienky 

neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Záverečný účet obce za rok 2018 a ročnú účtovnú závierku za rok 2018 

B: berie na vedomie 

B.1 Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k záverečnému účtu za rok 2018 podľa Prílohy č. 1 

k Uzneseniu č.  50/2019 

B.2 Správu audítora k ročnej účtovnej závierke obce k 31.12.2018 

C: schvaľuje 

C.1 Záverečný účet obce  a celoročné hospodárenie obce za rok 2018 podľa Prílohy č. 2 

k Uzneseniu č. 50/2019 bez výhrad, 

Príjmy celkom 1 520 838,15 eur, 

Výdaje celkom  1 385 975,51 eur, z toho kapitálové výdaje 246 659,76 eur. 

C.2 použitie prebytku  v sume  94 335,02 eur, zistené podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) 

a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na:  

- tvorba rezervného fondu 94 335,02 eur. Rezervný fond spolu k 30.06.2019 je 

113 699,67 eur. 
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Použitie: prístavba a rekonštrukcia hasičskej zbrojnice, doplnenie detského ihriska (materská 

škola), financovanie projektov z fondov EÚ (Predchádzanie vzniku odpadov kompostovaním, 

rozšírenie ČOV), rozšírenie vodovodnej siete v obci. 

                                                                                                          

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum :    nadpolovičná väčšina všetkých prítomných poslancov OZ                                                                                             

Uznesenie č. 50/2019 bolo schválené. 

 

BOD č. 14 Majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov pod miestnou komunikáciou ul. 

Lúčna 

 

Poslanci sa v tomto bode venovali pokračovaniu majetkovoprávneho vysporiadania 

pozemkov pod miestnu komunikáciu na ulici Lúčna. Poslankyňa Ing. M. Ilenčíková získala 

súhlasy od majiteľov a teraz je potrebné schváliť odkúpenie resp. darovanie.  

Návrh na uznesenie:  

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov pod miestnou komunikáciou ul. Lúčna – 

odkúpenie pozemkov a darovaním, 

B: schvaľuje 

majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov pod miestnou komunikáciou ul. Lúčna odkúpením 

od vlastníkov príp. darovaním od vlastníkov: 

Parcela  1059/85, výmera  36 m2,  LV č. 1934 

Priezvisko a meno 

Adresa Šuňava 

č. 

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 

5,-€/m2 [m2] 

Sedláková Mária 312 24,39 

Kováč Michal 257 1,125 

Ilenčík Michal 307 0,75 

Sedláková Mária 564 0,75 

Szczechowiczová 

Marta 410 0,43 

Vrabcová Mária 44 0,375 

Vrabcová Mária 44 0,37 

Omastová Anna 276 0,29 

Sedláková Anna 479 0,28 

Sedláková Anna 479 0,28 

Strišovská Anna Svit 0,28 

Strišovská Anna Svit 0,09 

Ilenčík Michal 394 0,19 

Čipkalová Renáta Batizovce 0,14 
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Parcela 1059/76, LV č. 1495,  výmera 10 m2 

Priezvisko a meno Adresa Šuňava č. 

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 

5,-€/m2 [m2] 

Hámorová Mária 399 0,76 

Fridmanová Božena 173 0,625 

Hudáčová Anna 246 0,625 

Štrbková Zuzana 323 0,62 

Bajnok Ján 259 0,36 

Fedorčáková Emília 465 0,36 

Sedláková Mária 312 0,28 

 Darovanie m2 

Hámorová Mária 361 0,76 

Hámorová Mária 361 0,28 

Bega Štefan 519 0,36 

Handzušová Milena 462 0,36 

Hroboň Ján Gerlachov 0,28 
 

 

Parcela 1059/79,  LV č. 1492, výmera  41 m2 

Priezvisko a meno Adresa Šuňava č. 

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 

5,-€/m2 [m2] 

Omastová Anna 276 0,14 

Šumbera Roman 308 0,14 

Franček Jozef 296 0,09 

Frančeková Mária Poprad 0,09 

Frančeková Mária Poprad 0,09 

Ilenčík Stanislav 267 0,09 

Lihanová Pavlína Poprad 0,09 

Šebestová Anna 510 0,09 

Teplická Magdaléna Poprad 0,09 

Hurčala Miroslav Svit 0,06 

Čipkalová Renáta Batizovce 0,05 

Šumbera Roman 308 0,05 

Ilenčík Stanislav 267 0,03 

Lihanová Pavlína Poprad 0,03 

Teplická Magdaléna Poprad 0,03 

Cvanigová Kvetoslava 127 0,02 

Hurčala Milan 379 0,02 

Hurčalová Eva 379 0,02 

 Darovanie  m2 

Šebestová Žofia 171 0,09 

Šebestová Žofia 171 0,09 

Kalla Ján 478 0,08 
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Hurčalová Katarína 468 11,39 

Handzušová Mária  368 1,14 

Hurčalová Anna  480 1,14 

Martonová Anna 174 1,14 

Kováč Michal 257 0,57 

Kováčová Anna 277 0,57 

Hurčala Ján 51 528 0,38 

Chlebovcová Anna 390 0,38 

Martonová Anna 174 0,29 

Hurčalová Anna 480 0,28 

Hudáčová Mária 70 0,19 

Zemanová Žofia 24 350 0,19 

Hudáková Mária 535 0,13 

Jurčík Ján 266 0,13 

Jurčík Jozef 534 0,13 

Hudáčová Mária 70 0,06 

Zemanová Žofia 24 350 0,06 

Bajnoková Iveta 446 0,01 

Hurčalová Anna 357 0,01 

Konduliak Ján Nitra 0,01 

Konduliaková Anna 391 0,01 

Omastová Mária 366 0,01 

 

Parcela 1059/84, LV č. 1488, výmera 20 m2 

Priezvisko a meno Adresa Šuňava č. 

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 

5,-€/m2 [m2] 

Hurčalová Zuzana 334 2 

Dunaj Ján 284 1 

Galovičová Anna Šamorín 1 

Harman Jozef 311 1 

Hurčalová Mária 260 1 

Majerčáková 

Zuzana 426 0,94 

Pilát Ján 521 0,94 

Harman Ján 284 0,67 

Harman Miroslav 88 0,67 

Milánová Mária Poprad 0,67 

Cvanigová Mária 372 0,42 

Martonová Mária 87 0,42 

Zeman Jozef 493 0,42 

Sedláková Mária 312 0,39 

Ilenčík Michal 307 0,26 

Sedláková Mária 564 0,26 

Vrabcová Mária 44 0,26 
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Boržecká Mária  Poprad 0,17 

Fridmanová Zuzana Svit 0,17 

Kala Ján Sp.Podhradie 0,17 

Kala Michal 525 0,17 

Poradová Anna 416 0,17 

Franček Jozef 296 0,065 

Frančeková Mária Poprad 0,065 

Šebestová Anna 510 0,065 

   

   

 Darovanie m2 

Hroboň Ján Gerlachov 0,39 

Šebestová Žofia 171 0,065 

Vilim Michal 531 0,42 
 

Parcela č. 1059/82, LV č. 1489, výmera 38 m2 

Priezvisko a meno 

Adresa Šuňava 

č. 

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 

5,-€/m2 [m2] 

Hurčalová Katarína 468 5,28 

Hanulová Mária 388 3,32 

Benková Žofia 409 1,09 

Harman Ján 284 0,66 

Hurčalová Zuzana 334 0,66 

Giacková Anna 413 0,53 

Rothová Oľga 440 0,53 

Stankovičová Mária  610 0,4 

Vrabcová Jolana 201 0,4 

Dunaj Ján 284 0,33 

Galovičová Anna Šamorín 0,33 

Harman Jozef 311 0,33 

Hurčalová Mária 260 0,33 

Hurčalová Anna 480 0,32 

Martonová Oľga 183 0,32 

Zajacová Zuzana 321 0,32 

Zemanová Žofia 350 0,32 

Diabelko Ján 517 0,27 

Diabelko Milan 
Poprad, 

Razusova 2673/5 0,27 

Omastová Mária 316 0,27 

Hurčalová Mária 260 0,25 

Omastová Anna 422 0,2 

Chlebovcová Mária 404 0,13 

Chlebovec Michal 474 0,13 

Chlebovec Milan 367 0,13 

Ilenčík Michal 307 0,13 
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Sedláková Mária 564 0,13 

Vrabcová Mária 44 0,13 

Fialková Zuzana V. Ružbachy 0,08 

Giertlová Mária 394 0,08 

Hurčalová Anna 480 0,08 

Ilenčík Michal 394 0,08 

Martonová Oľga 183 0,08 

Zajacová Zuzana 321 0,08 

Zemanová Žofia 350 0,08 

   

Cvanigová 

Kvetoslava 127 0,04 

Dzurovová Anna 272 0,04 

Hurčala Milan 379 0,04 

Hurčala Miroslav Svit 0,04 

Hurčala Miroslav 260 0,04 

Hurčalová Eva 379 0,04 

Petrovičová Mária 341 0,04 

Rennerová Mária 495 0,04 

Franček Jozef 296 0,03 

Frančeková Mária Poprad 0,03 

Porada Ján 522 0,03 

Porada Jozef 416 0,03 

Porada Michal 282 0,03 

Šebestová Anna 510 0,03 

Muchová Iveta 423 0,02 

Sedlák Vladimír 489 0,02 

Silná Jana Mengusovce 0,02 

Martonová Mária 87 0,011 

Ilenčík Michal 394 0,007 

Dzurov Ján 272 0,002 

Hurčala Miroslav 260 0,002 

Hurčala Miroslav Svit 0,002 

   

   

 Darovanie m2 

Handzušová Zuzana st. 496 0,12 

Handzušová Zuzana st. 496 0,12 

Handzuš Pavol 462 1 

Zachar Ján 349 0,04 

Zajacová Mária 470 0,02 

Omastová Mária 316 0,27 

Šebestová Žofia 171 0,03 

Vilim Michal 531 0,011 
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Parcela č. 1059/83, LV č. 1196, výmera 12 m2 

Priezvisko a meno 

Adresa Šuňava 

č. 

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 

5,-€/m2 [m2] 

Kováč Michal 257 4,5 

Ilenčík Ján Krtus 0,7 

Giacková Anna 348 0,32 

Horníková Zlatica 365 0,32 

Omastová Anna 276 0,32 

Szczechowiczová 

Marta 410 0,32 

Giacko Ján 400 0,21 

Giacko Martin 348 0,21 

Giacková Anna 383 0,21 

Ilenčík Ján 264 0,1 

Ilenčík Miloš 265 0,1 

Poradová Anna 101 0,1 

Bajnok Michal Poprad 0,375 

Dobiasová Anna 374 0,375 

Fialková Zuzana V.Ružbachy 0,375 

   

 Darovanie m2 

Hroboňová Anna Gerlachov 0,64 

Kopalová Margita Poprad 0,375 

Kalla Ján 478 0,32 

Házyová Anna Poprad 0,13 

Zajac Štefan 470 0,13 

Kozubová Mária BA  0,13 

Zajac Jozef Švábovce 0,13 

Zajac Jozef  Švábovce 0,13 

 

Parcela č. 1059/78, LV č. 1493, výmera 14 m2 

Priezvisko a meno Adresa Šuňava č. 

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 

5,-€/m2 [m2] 

Handzušová Mária  368 1,94 

Hurčalová Anna 480 1,94 

Martonová Anna 174 1,94 

Kováč Michal 257 0,97 

Kováčová Anna 277 0,97 

Hurčala Ján 51 528 0,65 

Chlebovcová Anna 390 0,65 

Hurčalová Anna 480 0,49 

Martonová Anna 174 0,49 

Hudáčová Mária 70 0,32 
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Zemanová Žofia 24 350 0,32 

Hudáková Mária 535 0,22 

Jurčík Ján 266 0,22 

Jurčík Jozef 534 0,22 

Hudáčová Mária 70 0,11 

Zemanová Žofia 24 350 0,11 

Bajnoková Iveta 446 0,02 

Hurčalová Anna 357 0,02 

Konduliak Ján Nitra 0,02 

Konduliaková Anna 391 0,02 

Omastová Mária 366 0,02 

Parcela č. 1059/80, LV č. 1141,  výmera 16 m2 

Priezvisko a meno Adresa Šuňava č. 

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 5,-

€/m2 [m2] 

Hurčalová Anna 480 2,67 

Krigovská Danka Kežmarok 2,67 

Martonová Anna 174 2,67 

Kováč Michal 257 1,33 

Kováčová Anna 277 1,33 

Hurčala Ján 51 528 0,89 

Chlebovcová Anna 390 0,89 

Hurčalová Anna 480 0,67 

Martonová Anna 174 0,64 

Hudáčová Mária 70 0,44 

Zemanová Žofia 24 350 0,44 

Hudáková Mária 535 0,3 

Jurčík Ján 266 0,3 

Jurčík Jozef 534 0,3 

Hudáčová Mária 70 0,15 

Zemanová Žofia 24 350 0,15 

Bajnoková Iveta 446 0,03 

Hurčalová Anna 357 0,03 

Konduliak Ján Nitra 0,03 

Konduliaková Anna 391 0,03 

Omastová Mária 366 0,03 

 

Parcela č. 1057/107, LV č. 1121,  výmera 20 m2 

Priezvisko a meno Adresa Šuňava č. 

Výmera so 

súhlasom na 

odpredaj obci za 5,-

€/m2 [m2] 

Giacková Anna 348 1,67 

Handzuš Ján 405 1,67 

Horníková Zlatica 365 1,67 

Muranská Mária 280 1,25 
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Muranská Mária 280 1,25 

Hurčalová Anna 480 1 

Sedláková Mária 434 0,83 

Muchová Iveta 423 0,625 

Silná Jana 426 0,625 

Muchová Iveta 423 0,62 

Silná Jana 426 0,62 

Hurčalová Anna 480 0,5 

Martonová Oľga 183 0,5 

Martonová Oľga 183 0,5 

Stankovičová Mária  610 0,5 

Bajnoková Mária 259 0,1 

Zajacová Zuzana 321 0,5 

Zajacová Zuzana 321 0,5 

Zemanová Žofia 350 0,5 

Zemanová Žofia   350 0,5 

Handzuš Michal 368 0,42 

Handzuš Rastislav 368 0,42 

Cvanigová Emília 4 0,3 

Ilenčíková Viera 265 0,3 

Stankovičová Anna 358 0,3 

Cvanigová Emília 4 0,18 

Ilenčíková Viera 265 0,18 

Stankovičová Anna 358 0,18 

Bajnoková Mária 259 0,06 

Marko Jaroslav Poprad 0,3 

Marko Jaroslav Poprad 0,04 

Marko Peter Levoča 0,04 

Miškovičová Mária Svit 0,04 

Textorisová Zuzana Svit 0,04 

  Darovanie m2 

Hámorová Mária 360 0,46 

Kala Branislav Košice 0,1 

Kovalčíková Anna 398 0,1 

Balážová Janka  Štrba 0,07 

Handzuš Jozef 496 0,07 

Ilenčíková Mária 307 0,07 

Šebestová Zuzana  477 0,07 

Balážová Janka  Štrba 0,04 

Handzuš Jozef 496 0,04 

Ilenčíková Mária 307 0,04 

Šebestová Zuzana  477 0,04 

Kala Branislav Košice 0,06 

Kovalčíková Anna 398 0,06 
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Poslanci hlasovali za daný návrh:  

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 51/2019 bolo schválené. 

 

Bod č. 15 Interpelácie poslancov 

Neboli podané. 

BOD č. 16 Rôzne 

 

V tomto bode sa poslanci venovali ďalším dodatočne predneseným bodom, ktoré 

avizoval starosta obce na úvod zasadania: 

Rozdelenie dotácií 

 

Starosta obce predniesol poslancom požiadavky od viacerých organizácií v obci, na 

poskytnutie dotácií z rozpočtu obce, v zmysle VZN o poskytnutí dotácií z rozpočtu obce 

Šuňava; nasledovne: 

Farnosť Šuňava 5 000,-- eur 

Pre Šuňavu, OZ 2 300,-- eur 

Šumiháj, OZ 2 000,-- eur 

Slovenský červený kríž, územný spolok Šuňava 1 200,-- eur 

Katolícka jednota Slovenska, pobočka Šuňava      500,-- eur 

Poslanci v rozprave k tomuto bodu nemali doplňujúce návrhy a hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Rozdelenie dotácií pre organizácie v obci podľa podaných žiadostí. 

B: schvaľuje 

rozdelenie dotácií nasledovne: 

Farnosť Šuňava 5 000,-- eur 

Pre Šuňavu, OZ 2 300,-- eur 

Šumiháj, OZ 2 000,-- eur 

Slovenský červený kríž, územný spolok Šuňava 1 200,-- eur 

Katolícka jednota Slovenska, pobočka Šuňava      500,-- eur 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 
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Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 52/2019 bolo schválené. 

 

Príspevok na zhotovenie hasičskej zástavy Územnej organizácie DPO SR Poprad 

 

Starosta obce predniesol poslancom požiadavku Územnej organizácie DPO SR Poprad 

o príspevok na spolufinancovanie spoločnej zástavy nášho okresu – územnej organizácie. 

Každá obec, ktorá prispeje, tak jej erb bude obsahovať táto zástava. Nie je určená výška 

príspevku. Starosta navrhol 150,-- eur. Tento príspevok nijako nezaťaží rozpočet obce. 

Poslanci k uvedenému návrhu nemali doplňujúce návrh a hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

Návrh ÚzO DPO SR Poprad na zostavenie slávnostnej hasičskej zástavy Územnej organizácie 

DPO SR Poprad 

B: schvaľuje 

finančný príspevok vo výške 150,-- eur na zhotovenie slávnostnej hasičskej zástavy ÚzO 

DPO SR Poprad. 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

Uznesenie č. 53/2019 bolo schválené. 

                                                                 

Informácia o podujatí Country Šuňava 2019 

 

V tomto bode vystúpil poslanec Ján Gorka, ktorý poslancom a prítomným hovoril 

o príprave podujatia Country Šuňava 2019. Ide o pokračovanie bývalého festivalu Country 

weekend, ale pod iným názvom a bude rád ak obec pomôže Country clubu spoluorganizovať 

tento festival. Podujatie by malo byť dvojdňové. A to v piatok a sobotu – 23. a 24. augusta 

2019. 

Starosta nadviazal na príspevok poslanca. Hovoril, že je rád, že Country club sa 

zmobilizoval a znova začal s myšlienkou country tradície v Šuňave. Vedenie Country clubu 

ho poprosilo o pomoc obce s organizáciou. Preto starosta by chcel, aby obec bola vedená ako 

spoluorganizátor tohto podujatia. Poslanci k uvedenému návrhu nemali doplňujúce návrhy 

a hlasovali za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

Informáciu o uskutočnení podujatia Country Šuňava 2019 v dňoch 23. – 24.08.2019 

B: súhlasí 

aby obec bola spoluorganizátor tohto kultúrneho podujatia s Country clubom Šuňava. 

 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 



22 

 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

   Uznesenie č. 54/2019 bolo schválené. 

                                                                                 

47. zemské stretnutie mladých hasičov Dolného Rakúska v dňoch 4. – 7. júla 2019 

v Mank okres Melk 

 

V tejto časti vystúpil poslanec Mgr. Henrich Barilla, ktorý obecné zastupiteľstvo 

informoval, že družstvo chlapcov zo Šuňavy dostalo možnosť reprezentovať Slovensko ako 

jediné družstvo zo SR na podujatí mladých hasičov v Rakúsku. Jedná sa o 47. zemské 

stretnutie mladých hasičov Dolného rakúska v dňoch 4. až 7. júla 2019 v meste Mank. 

Poslanec požiadal zastupiteľstvo o finančnú podporu účasti chlapcov na tomto stretnutí, 

nakoľko autobus zo Šuňavy s rodičmi dievčat do Švajčiarska nepôjde pre malý záujem. Preto 

by finančné prostriedky mohli byť použite na autobus pre chlapcov a zakúpenie športovej 

obuvi pre družstvo. Celkovo sa jedná cca. o 2500,-- eur. V rozprave poslanci nemali 

doplňujúce návrhy. OZ hlasovalo za návrh uznesenia: 

Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: berie na vedomie 

informáciu o účasti družstva chlapcov zo Šuňavy na 47. zemskom stretnutí mladých hasičov 

Dolného Rakúska v dňoch 4. – 7. júla 2019 v Mank okres Melk. 

B: schvaľuje 

finančné prostriedky 

a) 500,-- eur na zakúpenie športovej obuvi pre chlapcov, 

b) 2 000,-- eur na autobusovú prepravu družstva chlapcov s doprovodom. 

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

   Uznesenie č. 55/2019 bolo schválené. 

 

V tomto bode vystúpil aj poslanec Marián Cvaniga. Hovoril o viacerých otázkach, 

ktoré mu kládli občania ako napr. o zbere elektroodpadu po obci. Taktiež poukázal na 

hromadenie sa odpadu v okolí obce, že by bolo vhodné o tom pripraviť viac príspevkov do 

miestnej televízie. Pýtal sa tiež, ako je to so statickým posudkom na obecnú budovu – s.č. 

256. Starosta reagoval, že statik bol budovu posúdiť. Jeho stanovisko nie je jednoznačné. P. 

Cvaniga preto navrhol, že by bolo vhodné zabezpečiť ešte ďalšieho statika, aby sa porovnali 

posudky. Starosta na to reagoval, že ak poslanec pozná iného statika, aby ho zabezpečil. Ďalej 

sa informoval, či by nebolo možné dať vypracovať geometrický plán na majetkovoprávne 

vysporiadanie pozemkov na ulici Tatranská (pokračovanie k regulačnej stanici plynu), 

nakoľko zameranie cesty už bolo realizované. Starosta navrhol, aby poslanci hlasovali za 

návrh uznesenia: 
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Obecné  zastupiteľstvo Obce Šuňava podľa § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v z. n. p.  

A: prerokovalo 

zameranie miestnej komunikácie na ul. Tatranská, pokračovanie k regulačnej stanici plynu, 

B: žiada 

starostu obce zabezpečiť vypracovanie geometrického plánu na vysporiadanie pozemkov pod 

miestnu komunikáciu, pokračovanie k regulačnej stanici plynu ul. Tatranská.  

Hlasovanie:    
Za: 7 Mgr. H. Barilla, M. Cvaniga, Ing. M. Ilenčíková, M. Mišianik, J. Gorka, M. Čuba, Ing. J. 

Fridman 

Proti:   

Zdržal sa:   

Neprítomný: 1 Matúš Cvaniga 

Nehlasovali:   

    Potrebné kvórum:  nadpolovičná väčšina prítomných poslancov OZ 

   Uznesenie č. 56/2019 bolo schválené. 

                                                                                    

Ďalej poslanec poukázal na neporiadok na pozemku občanov pri vstupe do obce 

z cesty Hŕbky, v nižnej časti obce. Či by nebolo vhodné ich upozorniť, aby si to upravili, 

nakoľko je to vstup do obce a nerobí to dobrý dojem. Tu reagoval poslanec J. Fridman, ktorý 

hovoril poslancovi, že je to ich súkromný majetok a obec nemôže zasahovať do ich majetku.  

 

Poslanci sa tiež informovali o výbere defibrilátora. K tomu sa vyjadril poslanec J. 

Fridman, ktorý hovoril, že najlepšia ponuka bolo v rozsahu 2500 – 3000,-- eur. Oslovení boli 

viacerí dodávatelia na predloženie cenových ponúk. V ďalšom kroku bude výber toho 

najvhodnejšieho typu aj čo sa týka obsluhy a ďalšej údržby.  

Bod č. 17 Diskusia 

 

 V diskusii dostali priestor aj prítomní občania. Pýtali sa k jednotlivým bodom 

programu rokovania. Vyjadrovali svoje názory a postrehy.   

Záver 

 

Po diskusii starosta obce Stanislav Kubaský poďakoval prítomným za účasť 

a rokovanie ukončil.  

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

 

 

 

Zapísala:      Overovatelia zápisnice:   

Ing. Anna Vilimová               Ing. Mária Ilenčíková 

      Marián Cvaniga 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 


